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ZÁPISNICA 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Sirku konaného dňa 21.06.2023 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny, ktorá je súčasťou zápisnice. 

         

Overovatelia zápisnice:   p. Alžbeta Kovalčíková, p. Peter Lesnický 
Zapisovateľ:      p. Daniel Fakla 
 

P r o g r a m:  
 

1./  Otvorenie zasadnutia 

2./  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3./  Schválenie programu zastupiteľstva 

4./ Schvaľovanie Záverečného účtu obce Sirk za rok 2022, stanovisko HK k záverečnému  

 účtu 

5./  Schvaľovanie Plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 2. polrok 2023 

6./  Schvaľovanie VZN č. 1/2023 o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v 

 školách a v školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti obce SIRK 

7./  Schvaľovanie VZN č. 2/2023 o pravidlách času predaja v obchode a času prevádzky 

 služieb na území obce Sirk 

8./  Informácie starostu obce 

9./  Informácie hlavného kontrolóra obce 

10./  Žiadosti občanov 

11./  Diskusia 

12./  Uznesenia 

13./  Záver 

 

K bodu 1.: Otvorenie zasadnutia 

Otvorenie rokovania OZ previedol starosta obce p. Daniel Fakla, privítal všetkých prítomných 

poslancov  a hostí a konštatoval, že z 9 poslancov sú prítomní 7 poslanci, čiže OZ je 

uznášaniaschopné. 
 

Neprítomná 1 poslankyňa OZ – p. Edita Sentandrášiová sa ospravedlnila, p.Juraj Petročko sa 

dostaví neskôr. 

 

K bodu 2.: Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Za overovateľov zápisnice starosta navrhol:  p. Alžbetu Kovalčíkovú a p. Petra Lesnického. 

Za zapisovateľa zápisnice starosta navrhol p. Daniela Faklu.      
 

Hlasovanie: ZA:           7 poslancov (Ing. Beláň, Cangár, Donová, Kovalčíková,  

     Lesnický,Válentová, Ziman) 

PROTI:      0 poslancov 

ZDRŽAL SA:  0 poslancov 

  NEHLASOVAL:  0 poslancov 

NEPRÍTOMNÍ:  1 poslanec  (Sentandrášiová) 

Uznesenie bolo prijaté (uznesenie č. 1/VI/2023) 
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K bodu 3: Schválenie programu zastupiteľstva 
Starosta sa opýtal poslancov, či majú niečo na doplnenie do programu dnešného zasadnutia. 

Poslanci nemali na doplnenie žiadny bod, doplnenie programu navrhol sám starosta obce  a to 

vsunúť do programu Správu nezávislého audítora z auditu účtovnej závierky. Starosta dal 

hlasovať o programe zastupiteľstva s touto zmenou. 
Hlasovanie: ZA:           7 poslancov (Ing. Beláň, Cangár, Donová, Kovalčíková,  

     Lesnický, Válentová, Ziman) 

PROTI:      0 poslancov 

ZDRŽAL SA:  0 poslancov 

  NEHLASOVAL:  0 poslancov 

NEPRÍTOMNÍ:  1 poslanec  (Sentandrášiová) 

Uznesenie bolo prijaté (uznesenie č. 2/VI/2023). 
 

Schválený program zasadnutia 

1./  Otvorenie zasadnutia 

2./  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3./  Schválenie programu zastupiteľstva 

4./ Správa nezávislého audítora z auditu účtovnej závierky 

5./ Schvaľovanie Záverečného účtu obce Sirk za rok 2022, stanovisko HK k záverečnému  

 účtu 

6./  Schvaľovanie Plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 2. polrok 2023 

7./  Schvaľovanie VZN č. 1/2023 o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v 

 školách a v školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti obce SIRK 

8./  Schvaľovanie VZN č. 2/2023 o pravidlách času predaja v obchode a času prevádzky 

 služieb na území obce Sirk 

9./  Informácie starostu obce 

10./  Informácie hlavného kontrolóra obce 

11./  Žiadosti občanov 

12./  Diskusia 

13./  Uznesenia 

14./  Záver 

 

K bodu 4.: Správa nezávislého audítora z auditu účtovnej závierky 

Správu nezávislého audítora k účtovnej závierke za rok 2022 predniesol starosta obce. OZ 

zobralo správu nezávislého audítora na vedomie. 
 
Uznesenie bolo prijaté (uznesenie č. 3/VI/2023). 
 

Poznámka: Na zasadnutie OZ sa dostavil poslanec p. Juraj Petročko. Starosta skonštatoval, že sa mení 

počet prítomných poslancov na 8, čiže OZ je naďalej uznášaniaschopné. 

 

K bodu 5.: Schvaľovanie Záverečného účtu obce Sirk za rok 2022, stanovisko HK k 

záverečnému účtu 
Záverečný účet obce Sirk za rok 2022 predniesol starosta obce. 

Následne hlavná kontrolórka obce Mgr. Jana Zimanová predniesla stanovisko hlavného 

kontrolóra obce k Záverečnému účtu obce Sirk s odporúčaním pre OZ – schváliť záverečný účet 

bez výhrad. 
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A/ Starosta dal následne hlasovať za schválenie Záverečného účtu obce a celoročného 

hospodárenia bez výhrad. 
Hlasovanie: ZA:           8 poslancov (Ing. Beláň, Cangár, Donová, Kovalčíková,  

     Petročko, Lesnický, Válentová, Ziman) 

PROTI:      0 poslancov 

ZDRŽAL SA:  0 poslancov 

  NEHLASOVAL:  0 poslancov 

NEPRÍTOMNÍ:  1 poslanec  (Sentandrášiová) 

 

B/ OZ zobralo Stanovisko hlavného kontrolóra obce k Záverečnému účtu obce Sirk na vedomie. 
 

C/ Starosta obce na základe dosiahnutého výsledku hospodárenia za rok 2022 navrhol tvorbu 

rezervného fondu za rok 2022 vo výške 155.266,15 EUR a dal následne hlasovať za schválenie 

použitia prebytku rozpočtového hospodárenia za rok 2022 na tvorbu rezervného fondu vo výške 

155.266,15 €. 
Hlasovanie: ZA:           8 poslancov (Ing. Beláň, Cangár, Donová, Kovalčíková,  

     Petročko, Lesnický, Válentová, Ziman) 

PROTI:      0 poslancov 

ZDRŽAL SA:  0 poslancov 

  NEHLASOVAL:  0 poslancov 

NEPRÍTOMNÍ:  1 poslanec  (Sentandrášiová) 

Uznesenie bolo prijaté (uznesenie č. 4/VI/2023). 
 

K bodu 6.: Schvaľovanie Plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 2. polrok 

2023 

Starosta obce informoval, že je potrebné schváliť Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 

obce na 2. polrok 2023, ktorý bol zverejnený na webe obce a v úradných tabuliach obce Sirk. 

Hlavná kontrolórka plán prečítala. Neboli vznesené žiadne pripomienky k návrhu, starosta dal  

preto hlasovať za schválenie Plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 2. polrok 

2023. 
Hlasovanie: ZA:           8 poslancov (Ing. Beláň, Cangár, Donová, Kovalčíková,  

     Petročko, Lesnický, Válentová, Ziman) 

PROTI:      0 poslancov 

ZDRŽAL SA:  0 poslancov 

  NEHLASOVAL:  0 poslancov 

NEPRÍTOMNÍ:  1 poslanec  (Sentandrášiová) 

Uznesenie bolo prijaté (uznesenie č. 5/VI/2023). 
 

K bodu 7: Schvaľovanie VZN č. 1/2023 o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v 

školách a v školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti obce SIRK 
Starosta obce predniesol návrh VZN č.1/2023. Následne informoval, že v predpísanej lehote 
neboli doručené žiadne pripomienky od občanov ani od poslancov OZ. 

Dal hlasovať za schválenie VZN č. 1/2023 o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v 

školách a v školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Sirk v navrhovanom znení. 
Hlasovanie: ZA:           7 poslancov (Ing. Beláň, Donová, Kovalčíková,   

     Petročko, Lesnický, Válentová, Ziman) 

PROTI:      0 poslancov 

ZDRŽAL SA:  1 poslanec ( Cangár) 

  NEHLASOVAL:  0 poslancov 

NEPRÍTOMNÍ:  1 poslanec  (Sentandrášiová) 

Uznesenie bolo prijaté (uznesenie č. 6/VI/2023). 
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K bodu 8: Schvaľovanie VZN č.2/2023 o pravidlách času prevádzky služieb na území obce 

Sirk 
Starosta predniesol návrh VZN č.2/2023. Informoval, že v predpísanej lehote neboli vznesené 

žiadne pripomienky od občanov, ani pripomienky od poslancov OZ. Po krátkej diskusie dal 

hlasovať za schválenie VZN č. 2/2023 v navrhovanom znení. 
Hlasovanie: ZA:           7 poslancov (Ing. Beláň, Donová, Kovalčíková,   

     Petročko, Lesnický, Válentová, Ziman) 

PROTI:      0 poslancov 

ZDRŽAL SA:  1 poslanec ( Cangár) 

  NEHLASOVAL:  0 poslancov 

NEPRÍTOMNÍ:  1 poslanec  (Sentandrášiová) 

Uznesenie bolo prijaté (uznesenie č. 7/VI/2023). 
 

K bodu 9: Informácie starostu obce 

a/ Plnenie uznesení 

Starosta obce informoval o plnení uznesení. Všetky uznesenia za minulé obdobie (od 

10.11.2017) sú splnené, okrem: 

UZNESENIE č. 18/XII/2021 - postupná rekonštrukcia budovy pošty vlastnými zamestnancami 

obce – nesplnené. 
UZNESENIE č. 12/XII/2022 bod d/  - Rekonštrukcie obecných budov – zapojenie sa do 

projektov v rámci Plánu obnovy- priebežne sa plní, 
UZNESENIE č. 13/XII/2022 – Rekonštrukcia KD v Sirku – nesplnené, 
UZNESENIE č. 17/XII/2022bod  a/ Mgr. D.Zimanová – kúpa a prenájom nehnuteľností – 

nesplnené, 
UZNESENIE č. 5/III/2023 – Rekonštrukcia budovy OcÚ Sirk – nesplnené, 
UZNESENIE č. 6/III/2023 – Rekonštrukcia MŠ Sirk – nesplnené, 
UZNESENIE č. 7/III/2023 – Zriadenie TIC Železník kino Stachanov – nesplnené, 
UZNESENIE č. 8/III/2023 – Rekonštrukcia Muránskeho skupinového vodovodu – nesplnené, 
UZNESENIE č.14/III/2023 – usporiadanie akcie Sirkovský kotlík 2023 – naplánované na 

19.08.2023, 

UZNESENIE č. 15/III/2023 – predvianočné stretnutie dôchodcov – naplánované na 9.12.2023. 

OZ zobralo uvedené na vedomie. 
Uznesenie bolo prijaté (uznesenie č. 8/VI/2023) 

 

b/ Školská jedáleň - nákup zariadenia 

Starosta poinformoval poslancov OZ o potrebe zakúpenia novej umývačky riadu a elektrickej 

sklopnej panvy do školskej jedálne. Po krátkej diskusii dal hlasovať za zakúpenie elektrickej 

panvy za 4.159,- € bez DPH a umývačky riadu za 2679,- € bez DPH použitím finančných 

prostriedkov z rezervného fondu. 
 

Hlasovanie: ZA:           8 poslancov (Ing. Beláň, Cangár, Donová, Kovalčíková,  

     Petročko, Lesnický, Válentová, Ziman) 

PROTI:      0 poslancov 

ZDRŽAL SA:  0 poslancov 

  NEHLASOVAL:  0 poslancov 

NEPRÍTOMNÍ:  1 poslanec  (Sentandrášiová) 

Uznesenie bolo prijaté (uznesenie č. 9/VI/2023). 
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c/ Projektová dokumentácia – parkovisko pred Základnou školou v Sirku a dlažba na 

osade Šrobárka 

Starosta podal informáciu o výške finančných prostriedkov potrebných na vypracovanie 

projektovej dokumentácie k týmto stavbám – parkovisko pri ZŠ Sirk – 1400,- € a dlažba na osade 

Šrobárka – 1100,- €. Obe ponuky boli vypracované Ing. P. Folkom – firma Projekt House 

Breznička. V prípade realizácie stavieb, budú finančné prostriedky na dlažbu na osade Šrobárka 

žiadané z Plánu obnovy. 

Po krátkej diskusii dal starosta hlasovať za schválenie finančných prostriedkov z rezervného 

fondu na: 

A/ vypracovania projektovej dokumentácie na parkovisko pri ZŠ Sirk vo výške 1400,- €. 
Hlasovanie: ZA:           7 poslancov (Ing. Beláň, Donová, Kovalčíková,   

     Petročko, Lesnický, Válentová, Ziman) 

PROTI:      0 poslancov 

ZDRŽAL SA:  1 poslanec ( Cangár) 

  NEHLASOVAL:  0 poslancov 

NEPRÍTOMNÍ:  1 poslanec  (Sentandrášiová) 

Uznesenie bolo prijaté (uznesenie č. 10/VI/2023). 
 

B/ vypracovania projektovej dokumentácie na spevnenie plochy – dlažba na osade Šrobárka vo 

výške 1100,- € 
Hlasovanie: ZA:           6 poslancov (Ing. Beláň, Donová, Kovalčíková,   

     Petročko, Lesnický, Válentová) 

PROTI:      0 poslancov 

ZDRŽAL SA:  2 poslanec ( Cangár, Ziman) 

  NEHLASOVAL:  0 poslancov 

NEPRÍTOMNÍ:  1 poslanec  (Sentandrášiová) 

Uznesenie bolo prijaté (uznesenie č. 10/VI/2023). 
 

d/Rozpočtové opatrenie č. 2 

Starosta obce predniesol úpravu rozpočtu č. 2, ktorá tvorí prílohu č. 1 tejto zápisnice. Úprava 

rozpočtu bola prevedená v príjmovej a výdavkovej časti, tak aby rozpočet zostal vyrovnaný. Ide 

o navýšenie bežných príjmov o prijaté transfery zo štátneho rozpočtu na pokrytie dodatočných 

nákladov na zvýšenie  cien energií, prijaté transfery z ÚPSVR, navýšenie podielových daní na 

základe prognózy zverejnenej MFSR. Uvedené transfery boli zapracované vo výdavkovej časti 

bežného rozpočtu na energie a výdavky spojené s aktiváciou znevýhodnených  UoZ. Navýšili sa 

výdavky hradené z vlastných zdrojov o položky, ktoré neboli zahrnuté v rozpočte a niektoré 

ďalšie výdavky a to hlavne na interiérové vybavenie, servis dopravných prostriedkov, údržbu 

budov, všeobecný materiál, špeciálne služby. V kapitálovom rozpočte došlo k presunu 

finančných prostriedkov z položky rekonštrukcia a modernizácia na stroje prístroje a zariadenia  

/nákup umývačky riadu do ŠJ, el. sklopnej  panvy do ŠJ/ a projektovú dokumentáciu. 
 

Hlasovanie: ZA:           8 poslancov (Ing. Beláň, Cangár, Donová, Kovalčíková,  

     Petročko, Lesnický, Válentová, Ziman) 

PROTI:      0 poslancov 

ZDRŽAL SA:  0 poslancov 

  NEHLASOVAL:  0 poslancov 

NEPRÍTOMNÍ:  1 poslanec  (Sentandrášiová) 

Uznesenie bolo prijaté (uznesenie č. 11/VI/2023). 
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e/ Rekonštrukcia garáže pre hasičskú TATRU 

Starosta obce oboznámil poslancov so zlým stavom obecnej garáže, kde je zaparkovaná 

hasičská TATRA aj obecný traktor. Steny vypadávajú a celkovo je garáž v zlom stave. Po 

diskusii, kde sa poslanci zhodli, že je potrebné celú garáž zrekonštruovať dal starosta za 

rekonštrukciu garáže hlasovať. 
Hlasovanie: ZA:           8 poslancov (Ing. Beláň, Cangár, Donová, Kovalčíková,  

     Petročko, Lesnický, Válentová, Ziman) 

PROTI:      0 poslancov 

ZDRŽAL SA:  0 poslancov 

  NEHLASOVAL:  0 poslancov 

NEPRÍTOMNÍ:  1 poslanec  (Sentandrášiová) 

Uznesenie bolo prijaté (uznesenie č. 12/VI/2023). 
 

f/ Podanie informácií ohľadom letných výletov 

Starosta poinformoval poslancov o možnosti letného výletu do Štúrova a zároveň uviedol, že túto 

akciu zabezpečí sám. Ďalej uviedol, že termín akcie Sirkovský kotlík 2023 sa presúva z 19.08. 

na 12.08.2023 z dôvodu, že akcia Skryté Poklady Železníka sa uskutoční dňa 19.08.2023. 

Zároveň oznámil termín návštevy družobnej obce Železník pri Giraltovciach dňa 27.08.2023. 
OZ zobralo uvedené na vedomie. 

Uznesenie bolo prijaté(uznesenie č. 13/VI/2023). 

 

K bodu 10:  Informácie hlavného kontrolóra 
Hlavná kontrolórka obce Mgr. Jana Zimanová poinformovala o vykonaných kontrolách, ktoré 

previedla. 
Previedla kontrolu nakladania s finančnou hotovosťou, príjmov a výdavkov a vedenia pokladne 

OcÚ a kontrolu faktúr za mesiace 01-03/2023 - bez nedostatkov a kontrolu evidencie jázd, nákup, 

čerpanie a spotreba PHM za mesiace 01-03/2023– bez nedostatkov. Nezistila žiadne nedostatky. 
OZ zobralo informácie na vedomie. 

Uznesenie bolo prijaté (uznesenie č. 14/VI/2023). 
 

K bodu 11: Žiadosti občanov 

a/ OZ Cesta von – žiadosť o finančnú dotáciu 

Občianske združenie Cesta von žiada o finančnú dotáciu 1.000,- € na podporu komunitného 

podujatia pre deti a rodičov osady Šrobárka spojené s oslavou Dňa Rómov v auguste 2023. Po 

krátkej diskusii dal starosta hlasovať za poskytnutie dotácie vo výške 1.000,-€ na túto akciu. 
Hlasovanie: ZA:           5 poslancov (Ing. Beláň, Donová, Kovalčíková,   

     Petročko, Válentová) 

PROTI:      0 poslancov 

ZDRŽAL SA:  3 poslanci (Lesnický, Cangár, Ziman) 

  NEHLASOVAL:  0 poslancov 

NEPRÍTOMNÍ:  1 poslanec  (Sentandrášiová) 

Uznesenie bolo prijaté (uznesenie č. 15/VI/2023). 
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b/ Spoločenstvo bytových a nebytových priestorov Železník č. 261, č. 262 – žiadosť o 

vyriešenie dopravnej situácie 
Žiadosť obyvateľov bytových domov Železník č. 261,262 – Štokovec o riešenie situácie na 

miestnej komunikácii pri bytových domoch z dôvodu rýchlej jazdy motorových vozidiel, 

motoriek a štvorkoliek a tým ohrozenia života obyvateľov. Po diskusii poslancov, kde bolo 

navrhnuté riešenie takejto situácie aj v iných častiach obce, dal starosta hlasovať za doplnenie 

dopravného značenia obytná zóna a obmedzenie rýchlosti  a osadenie spomaľovacích retardérov 

v časti Štokovec, Ladislava, v starom a novom Sirku po konzultácii s Dopravným inšpektorátom 

OR PZ v Revúcej. 
Hlasovanie: ZA:           7 poslancov ( Cangár, Donová, Kovalčíková,   

     Petročko, Lesnický, Válentová, Ziman) 

PROTI:      0 poslancov 

ZDRŽAL SA:  1 poslanec (Ing.Beláň) 

  NEHLASOVAL:  0 poslancov 

NEPRÍTOMNÍ:  1 poslanec  (Sentandrášiová) 

Uznesenie bolo prijaté (uznesenie č. 16/ VI/2023). 
c/ OZ Sirkovanci – žiadosť o poskytnutie priestorov KD a ŠJ Sirk na Zraz rodákov 

Starosta predložil žiadosť OZ Sirkovanci o bezplatné poskytnutie priestorov Kultúrneho domu a 

Školskej jedálne v Sirku na usporiadanie spoločenskej akcie Zraz rodákov 2023 na deň 7.7. a 

8.7.2023 a dal hlasovať. 
Hlasovanie: ZA:           6 poslancov (Cangár, Donová, Kovalčíková,   

        Petročko,Válentová, Ziman) 

PROTI:      0 poslancov 

ZDRŽAL SA:  2 poslancov (Ing.Beláň, Lesnický) 

  NEHLASOVAL:  0 poslancov 

NEPRÍTOMNÍ:  1 poslanec  (Sentandrášiová) 

Uznesenie bolo prijaté (uznesenie č. 17/VI/2023). 
d/ Paluza Group s.r.o.- Revúčka – žiadosť o odkúpenie pozemkov 

Starosta informoval o žiadosti Paluza Group s.r.o. Revúčka o odkúpenie pozemkov v k.ú. Sirk 

zapísaných na LV č. 601 – parc. č. 957/43 a 957/45 za účelom podnikania. Po krátke diskusii dal 

hlasovať. 
Hlasovanie: ZA:           0 poslancov  

PROTI:      5 poslancov (Ing. Beláň, Cangár, Donová, Kovalčíková,  

      Lesnický) 

ZDRŽAL SA:  3 poslanci (Petročko, Válentová, Ziman) 

  NEHLASOVAL:  0 poslancov 

NEPRÍTOMNÍ:  1 poslanec  (Sentandrášiová) 

Uznesenie bolo prijaté (uznesenie č. 18/VI/2023). 
e/ Futbalový klub Lubeník – žiadosť o sponzorský príspevok 

FK Lubeník žiada o sponzorský príspevok pri príležitosti konania spomienkového turnaja na 

počesť bývalého predsedu FK Lubeník a starostu obce p. Ľ.Kisela za účasti hráčov FK Slovan 

Bratislava. Po krátkej diskusii dal starosta hlasovať. 
Hlasovanie: ZA:           1 poslanec (Cangár)  

PROTI:      5 poslancov (Ing.Beláň,Lesnický,Ziman   

      Kovalčíková,Petročko) 

ZDRŽAL SA:  2 poslanci (Válentová, Donová) 

  NEHLASOVAL:  0 poslancov 

NEPRÍTOMNÍ:  1 poslanec  (Sentandrášiová) 

Uznesenie bolo prijaté (uznesenie č. 19/VI/2023). 
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f/ Marek Urban MSI, Rákošská Baňa – žiadosť o odpredaj časti pozemku 
Starosta obce predložil žiadosť p. Mareka Urbana MSI ako SZČO o odpredaj časti pozemku v 

k.ú. Sirk na LV č. 601 parc. č. 199 kadiaľ je jediný možný prístup na pozemok parc. č. 180 vo 

vlastníctve p. Urbana. Po diskusii dal starosta hlasovať za odpredaj pozemku záujemcovi po 

predložení geometrického plánu, ktorý si žiadateľ dá vypracovať na vlastné náklady. 
Hlasovanie: ZA:           8 poslancov (Ing. Beláň, Cangár, Donová, Kovalčíková,  

     Petročko, Lesnický, Válentová, Ziman) 

PROTI:      0 poslancov 

ZDRŽAL SA:  0 poslancov 

  NEHLASOVAL:  0 poslancov 

NEPRÍTOMNÍ:   1 poslanec  (Sentandrášiová) 

Uznesenie bolo prijaté (uznesenie č. 20/VI/2023). 
 

g/ Mariana Juhásová, Železník 262 – žiadosť o odkúpenie obecného pozemku 

Pani M. Juhásová podala žiadosť o odkúpenie obecného pozemku v k.ú. Sirk, v časti Železník 

na parc. č. 796/1 v približnej výmere 200-250 m2 z dôvodu, že pozemok využívajú už dlhé roky 

ako záhradu a zveľaďujú ho. Starosta dal hlasovať za odpredaj tohto pozemku po predložení 

geometrického plánu, ktorý predloží žiadateľka. 
Hlasovanie: ZA:           8 poslancov (Ing. Beláň, Cangár, Donová, Kovalčíková,  

     Petročko, Lesnický, Válentová, Ziman) 

PROTI:      0 poslancov 

ZDRŽAL SA:  0 poslancov 

  NEHLASOVAL:  0 poslancov 

NEPRÍTOMNÍ:   1 poslanec  (Sentandrášiová) 

Uznesenie bolo prijaté (uznesenie č. 21/VI/2023). 
h/OZ Skryté Poklady Slovenska – žiadosť o spoluprácu v roku 2023 

Starosta obce predniesol žiadosť OZ Skryté Poklady Slovenska o poskytnutie 100,- € na dokon-

čenie revitalizácie baníckeho jazierka, 200,- € na projekt malého rozprávkového chodníka pri 

vyhliadke Železník a 200,- € na zabezpečenie programu letného kultúrneho programu na spolo-

čenskú akciu Poklady Železníka a poskytnutie pomoci zo strany obce pri jej organizovaní. 

Po diskusii hlasovali poslanci za jednotlivé body osobitne. 

 

A/Schvaľovanie finančnej pomoci 100,- € na revitalizáciu baníckeho jazierka: 
Hlasovanie: ZA:           2 poslanci (Lesnický, Petročko) 

PROTI:      0 poslancov 

ZDRŽAL SA:  6 poslancov (Cangár, Donová, Ing.Beláň, Válentová,  

       Kovalčíková,Ziman) 

  NEHLASOVAL:  0 poslancov 

NEPRÍTOMNÍ:  1 poslanec  (Sentandrášiová) 

B/Schvaľovanie finančnej pomoci 200,-€ na vybudovanie malého rozprávkového chodníka 

pri vyhliadke: 
Hlasovanie: ZA:           2 poslanci (Lesnický, Petročko) 

PROTI:      0 poslancov 

ZDRŽAL SA:  6 poslancov (Cangár, Donová, Ing.Beláň, Válentová,  

       Kovalčíková,Ziman) 

  NEHLASOVAL:  0 poslancov 

NEPRÍTOMNÍ:  1 poslanec  (Sentandrášiová) 
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C/Schvaľovanie finančnej pomoci vo výške 200,- € na zabezpečenie programu na akciu 

Poklady Železníka: 
Hlasovanie: ZA:           7 poslancov (Ing. Beláň, Cangár, Donová,Kovalčíková  

     Válentová,Lesnický, Petročko) 

PROTI:      0 poslancov 

ZDRŽAL SA:  1 poslanec (Ziman) 

  NEHLASOVAL:  0 poslancov 

NEPRÍTOMNÍ:  1 poslanec  (Sentandrášiová) 

D/Schvaľovanie poskytnutia pomoci pri organizovaní akcie Poklady Železníka,poskytnutie 

priestorov kina, lavíc, sedenia, mobilných WC, propagáciu podujatia, zabezpečenie 

poriadkovej služby a DHZ Sirk: 
Hlasovanie: ZA:           7 poslancov (Cangár, Donová,Kovalčíková    

     Válentová,Lesnický, Petročko, Ziman) 

PROTI:      0 poslancov 

ZDRŽAL SA:  1 poslanec (Ing. Beláň) 

  NEHLASOVAL:  0 poslancov 

NEPRÍTOMNÍ:  1 poslanec  (Sentandrášiová) 

Uznesenie bolo prijaté (uznesenie č. 22/VI/2023). 
 

i/OZ Železník – žiadosť o finančnú podporu podujatia Poklady Železníka 

A/Žiadosť OZ Železník o finančnú podporu 490,- € na vystúpenie kapely Metalena: 
Hlasovanie: ZA:           0 poslancov  

PROTI:      1 poslanec (Lesnický) 

ZDRŽAL SA:  7 poslanec (Cangár, Donová,Kovalčíková, Ing. Beláň 

      Válentová,Petročko, Ziman) 
  NEHLASOVAL:  0 poslancov 

NEPRÍTOMNÍ:  1 poslanec  (Sentandrášiová) 

 

B/Žiadosť OZ Železník o finančný príspevok 50.- € na letáky k prezentácii nového spracovania 

rozprávky podľa povesti Železník P. Dobšinského, ktorú spracovala p. Mgr. Jana Libáková: 
Hlasovanie: ZA:           7 poslancov (Cangár, Ing. Beláň,Kovalčíková   

     Válentová,Lesnický, Petročko, Ziman) 

PROTI:      0 poslancov 

ZDRŽAL SA:  1 poslanec (Donová) 

  NEHLASOVAL:  0 poslancov 

NEPRÍTOMNÍ:  1 poslanec  (Sentandrášiová) 

Uznesenie bolo prijaté (uznesenie č. 23/VI/2023). 
 

j/KICKBOX Revúca- krúžok bojových športov ZŠ Sirk-žiadosť o dotáciu 

Žiadosť Kickbox Revúca o finančnú podporu pre žiakov krúžku bojových športov pri ZŠ Sirk, 

ktorí reprezentujú školu na športových súťažiach v kickboxe. Poslanci po krátkej diskusii navrhli 

poskytnúť 500,- € s tým, že tieto financie budú zo strany prijímateľa vyúčtované do konca 

kalendárneho roka. 
Hlasovanie: ZA:           8 poslancov (Donová,Cangár, Ing. Beláň,Kovalčíková  

     Válentová,Lesnický, Petročko, Ziman) 

PROTI:      0 poslancov 

ZDRŽAL SA:  0 poslancov  

  NEHLASOVAL:  0 poslancov 

NEPRÍTOMNÍ:  1 poslanec  (Sentandrášiová) 

Uznesenie bolo prijaté (uznesenie č. 24/VI/2023). 
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K bodu 12.: Diskusia 

 

a/ p. Remper upozornil na stále sa opakujúcu situáciu s nečistenými odtokovými žľabmi v 

starom Sirku aj vzhľadom k častým prívalovým dažďom,ktoré sa teraz vyskytujú. Po krátkej 

diskusii navrhol starosta hlasovať za vybudovanie odtokových žľabov v starom Sirku vo vlastnej 

réžii z kapitálových výdavkov a dal následne hlasovať: 
Hlasovanie: ZA:           8 poslancov (Donová,Cangár, Ing. Beláň,Kovalčíková  

     Válentová,Lesnický, Petročko, Ziman) 

PROTI:      0 poslancov 

ZDRŽAL SA:  0 poslancov  

  NEHLASOVAL:  0 poslancov 

NEPRÍTOMNÍ:  1 poslanec  (Sentandrášiová) 

Uznesenie bolo prijaté (uznesenie č. 25/VI/2023). 
 

b/ p. Petročko 

- pýtal na situáciu ohľadne situácie rodiny Ivety Horváthovej a Ľudovíta Sendreia, ktorí sú 

dočasne umiestnení na Slobodárni. Starosta uviedol, že sú v poradovníku a po zaplatení dlhu voči 

obci vo výške 74,- € im bude bunka na Slobodárni pridelená. 

- informoval sa ohľadom poplatku 50,- € za použitie ŠJ pri akciách, či by nebolo potrebné zvážiť 

túto sumu a platilo by sa podľa vydaných obedov pri akcii, 

- pýtal sa za odpisovanie odberu vody na osade, odpisovanie z hydrantov, 

- ďalej poslanci diskutovali o zlej dochádzke detí do školy a škôlky, o nepripravenosti detí do 1. 

ročníka vzhľadom na väčší počet učiteliek a pomocných vychovávateliek v MŠ, 

c/p.Válentová 

- informovala sa do kedy sú deti v škôlke doobeda, dokedy poobede, rodičia sa sťažujú, že musia 

pre deti chodiť skôr, 

d/p.Kovalčíková 
- pripomenula, že pre deti z činžiakov je potrebné zabezpečiť nejaké hojdačky, prípadne 

preliezačky, keď je už škôlka zatvorená, 

e./p.Ziman 

-pýtal sa ohľadom zamestnancov MOS a AČ, prečo nenosia oranžové vesty, pokiaľ ich nemajú, 

nikto nevie či sú v práci, alebo nie, mali by vesty nosiť všetci, 

- informoval sa ohľadom neplatičov, či sa niečo zmenilo od posledného stretnutia s nájomcami, 

či dodržiavajú splátkové dohody a platia a zdôraznil, že je potrebné častejšie o tom informovať 

poslancov, 

-navrhol zakúpenie vodomerov na kartu do všetkých bytov. Po krátkej diskusii dal starosta 

hlasovať za zakúpenie vodomerov na kartu do všetkých nájomných bytov na Slobodárni aj na 

Šrobárke. 
Hlasovanie: ZA:           8 poslancov (Donová,Cangár, Ing. Beláň,Kovalčíková  

     Válentová,Lesnický, Petročko, Ziman) 

PROTI:      0 poslancov 

ZDRŽAL SA:  0 poslancov  

  NEHLASOVAL:  0 poslancov 

NEPRÍTOMNÍ:   1 poslanec  (Sentandrášiová) 

Uznesenie bolo prijaté (uznesenie č. 26/VI/2023). 
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K bodu 13.:  Uznesenia 
Starosta uviedol, že uznesenia boli prijímané priebežne pri jednotlivých bodoch. 

   

   

K bodu 14: OZ prebralo všetky body dnešného zasadnutia a program bol vyčerpaný. Starosta 

obce poďakoval všetkým poslancom a prítomným za účasť  a ukončil zasadnutie OZ. 

 

 

 

Overovatelia:     p. Alžbeta Kovalčíková ............................ 

                           

               p. Peter Lesnický  ............................ 
 

 

 

 

 

 

                 ........................................   

                      Za obecné zastupiteľstvo 

                    Daniel Fakla 

                      starosta obce  
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